
Title (en)
Integrated anti-burglary assembly for vending machines

Title (de)
Einbruchsicherungsbekleidungseinheit für Verkaufsautomaten

Title (fr)
Ensemble habillage anti-effraction pour distributeurs automatiques

Publication
EP 0980054 A1 20000216 (FR)

Application
EP 98403094 A 19981208

Priority
• FR 9810366 A 19980812
• FR 9813971 A 19981102

Abstract (en)
The vending machine has a frame (1) with an edge (5) designed to be fixed on the exterior of the opening of the casing (3) and an opening part (2)
has an edge (6) designed to surround the exterior of the front part of the door (4), The two parts (1,2) are positioned, when they are closed, so that
the edge (5) covers the part (2) so as to mask the space which exists between the two parts (1,2) and also that between the casing (3) and the door
(4). The edge (6) covers the front exterior of the door (4) so as to prevent it being opened.

Abstract (fr)
Ensemble habillage anti-effraction pour distributeurs automatiques de produits divers, du genre comportant un cadre dormant (1) fixé au caisson
(3) dudit distributeur et un cadre ouvrant (2) supportant un panneau frontal en polycarbonate, caractérisé en ce que le profil du cadre dormant (1)
comporte une ailette (5) recouvrant l'espace existant latéralement entre lesdits deux cadres et le profil du cadre ouvrant (2) comporte une ailette (6)
empêchant l'ouverture de la porte (4) dudit distributeur. Selon une autre caractéristique de l'invention, le panneau frontal, encadré par le profil (2),
est maintenu en position bombée vers l'avant. <IMAGE>
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